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  Τα ρήματα που τελειώνουν σε – ίζω, γράφονται με γιώτα (-ι). 
 

π.χ. τριγυρίζω, ποτίζω, ζωγραφίζω, καθαρίζω, ξυρίζω, μαυρίζω κλπ. 
 

 

ΠΡΟΣΟΧΗ ΕΞΑΙΡΟΥΝΤΑΙ:  

δανείζω, αθροίζω, πρήζω, πήζω, δακρύζω,  αναβλύζω, κελαρύζω, 

συγχύζω, σφύζω, κατακλύζω, γογγύζω 

 

α 

  Τα ρήματα που τελειώνουν σε –ίζω διατηρούν το ι σε όλες τις λέξεις της ίδιας 

οικογένειας. 

π.χ. σκαλίζω – σκάλισμα – σκαλιστήρι 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Ενότητα 4 : Ο κόσμος γύρω μας 

         Πώς υιοθετήσαμε ένα κομμάτι γης 3 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

  
 

 
  

 

 

  

  

 

 

1. Συμπληρώνω τα γράμματα που λείπουν. Βάζω τόνο όπου πρέπει. 

Το φαγητό κάηκε και μυρ__ζει άσχημα.  

Η γιαγιά τηγαν__ζει πατάτες κι η μαμά σφουγγαρ__ζει το δωμάτιο. 

Συνηθ__ζουμε να δαν__ζουμε στους συμμαθητές μας τα πράγματά μας. 

Ένα τραγούδι λέει: «Τα παιδιά ζωγραφ__ζουν στον τοίχο» 

Στα Μαθηματικά αθρ__ζω τους αριθμούς, σημαίνει τους προσθέτω. 

Ανακατεύουμε καλά μέχρι να π__ξει το γάλα. 

Όταν τρώω φακές, πρ__ζεται η κοιλιά μου. 

Το ποτάμι κελαρ__ζει κάτω από τον καταγάλανο ουρανό. 
 

2. Σχηματίζω από τις παρακάτω λέξεις ρήματα παράγωγα με την κατάληξη –ίζω. 
 

αλάτι   ____________________ 

δώρο   ____________________ 

αέρας   ____________________ 

αφρός   ____________________ 

δάκρυ   ____________________ 

φως   ____________________ 

ONOMA: __________________ 

 

 

Ορθογραφία ρημάτων σε -ίζω 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


